

| | | |
|----------------|--|-------------|
| Referat | Mandag d. 20. februar 2023 kl. 19:00-21.30 Sted: Klubhuset Varnæs | VBIF |
|----------------|--|-------------|

| | |
|--|-------------------|
| Indkaldt af: Karsten J. Schmidt | Referat af: Leoni |
| Mødetype: Bestyrelsesmøde | |

| | |
|------------|--|
| Deltagere: | Kirsten Billund, Anna L. Pedersen, Klavs Albertsen, Tine Holm, Elin Moldt, Morten Lorenzen, Karsten J. Schmidt, Anders Andersen, Jens Hamann, Leoni Kristiansen |
|------------|--|

Dagsorden:

| Tid | Emne | Referat | Ansvarlig |
|-------|--|--|-----------|
| 19.00 | 1) Godkendelse af dagsordenen | Dagsorden godkendt | |
| 19.15 | 2) Åben for tilføjelser | <ul style="list-style-type: none"> • Aabenraa ringridning • Fitnesslokaler • Bemanding byfest | |
| | 3) Gennemgang af referatet | Referatet godkendt | |
| | 4) Generel orientering | <p>Orientering omkring parkeringsplads, projektet kører og forventes fortsat færdigt i foråret.</p> <p>DIF og DGI foreningspulje – der er 44 mio. i puljen – det er bare med at tænke ud af boksen og søge. Det er muligt at søge for flere afdelinger.</p> <p>VBIF har deltaget på møde ved Varnæs-Bovrup Borgerlaug, hvor vi fortalte omkring foreningen.</p> <p>Karsten har kontaktet JV angående artikel vedr. årets ildsjæl. De er dog ikke interesseret i at bringe en artikel, hvilket vi mener er ærgerligt.</p> <p>Aabenraa fritidsråd holder 28/2 repræsentantskabsmøde – Anders deltager – er der flere der vil have mulighed for at deltage så meld retur til Anders.</p> | Karsten |
| | 5) Årshjul | <p>Børneattest søges på nye trænere/hjælpere.</p> <p>Åben hal – se særskilt punkt.</p> | Alle |
| | 6) Nyt fra udvalgene – herunder bestyrelsen | <p>Fodbold: Vi er stadigvæk inde i en lidt rolig periode, men vi arbejder på at få forårssæsonen klar. Vi snakker med nye trænere, der holdes møde om evt. samarbejde på nogle årgange. De hold der vinter træner er forsat i gang, senior herre træner 2 gange om ugen og deltager i trænings turnering rundt i landsdelen. Så vi glæder os til foråret. Der er indkaldt til trænere opstartsmøde i klubhuset, så vi kan få et overblik over foråret, diverse trænings tider, materiale, tøj tilbud osv.</p> <p>Lysmasterne er blevet eftersat, kender pt. ikke resultatet. Otto - kommunen kommer på tur rundt på banerne inden sæson opstart.</p> <p>Vi har deltaget i DBU møde omkring børne fodbold, hvor der bl.a. blev snakket den korrekte tilmelding af hold.</p> <p>Gymnastik: Den travleste periode i vores verden er de næste måneder</p> <ul style="list-style-type: none"> - Der kommer opvisningstøj/holdtøj - De sidste serier og spring finpudses | Alle |

| | | |
|-------|---|--|
| | <p>- Vi har styr på detaljer for deltagelse i egnsopvisninger i både Aabenraa, Sønderborg, Haderslev og Løgumkloster.</p> <p>Rytme piger, springmix og Juniormix deltager i Aabenraa. Det samme gør Heftige Herrer og Tumbling, hvor begge hold også er at finde i Sønderborg ugen inden.</p> <p>Tumbling repræsenterer os også i Haderslev, og Heftige Herrer viser VBIF fanen i Løgumkloster.</p> <p>Vores egen opvisning er på Sundeved Efterskole den 19. marts kl.10.00-13.30. 9 egne hold og gæstehold fra Aabenraa Egnens Minimix. Vi glæder os!</p> <p>Yoga, Basistræning og Crossgym fortsætter helt upåvirket af opvisningssæsonen.</p> <p>Allerede på fredag starter vores nye Rytme pige-hold med opvisning i Ulkebøl.</p> <p>Sidst i januar stillede tumblerne med blot 17 deltagere og beriget af 2 egne dommere til stævne i Silkeborg. Der var flere af de helt nye Bobler med. Det er en stor ting at stå der for enden af banen og skal vurderes for sit spring. Trænergruppen har godt tag på tumblernes nerver og giver en kæmpe opbakning. Der var lidt mandefald af elitetumblerne, da også rep.hold havde træningsweekend. Næste stævne er PS4 i april</p> <p>Kajak: Vi var i Tinglev svømmehal 29/1 med god tilslutning. 😊 Jeg har søgt Trykfonden om tilskud til 1. hjælps kursus. Vi har booket Sonnich Nilsen til 24. september.</p> <p>Outdoor - Løb: Også meget rolig herfra. Eneste der er i gang er løb. Vi har involveret os i Royal Run, hvor vi får 2 hold (som går ind under hvad vi træner i dag). Det er 10 træningsture som bliver støttet af Royal Run/ bevæg dig for livet. Vi håber det kan give et par nye medlemmer til vores lille klub.</p> <p>Klubhuset mm.: Vores banner er gået i stykker i storm, der hænges et nyt op. På næste møde, samles der sammen i forhold til bestilling af nye bannere/flag /faner, så vi kan bestille samlet. Affaldssorteringsordning undersøges. Service på varmepumper, undersøges.</p> <p>Jesper Karlsen (Kalle) vil godt lave stativ til bænke. Der skal laves mål fast tegning. De monteres som udgangspunkt direkte på lysmasterne.</p> <p>Byfest: De holder møde i morgen. Hvis man kender nogen der vil deltage i revyen – må man gerne melde retur til Anna.</p> <p>Har man lyst til at tage en vagt til byfesten, i ølvogn, bar mm tag gerne fat i Anna.</p> | |
| 20.00 | Pause | |

| | | | |
|--------------|-----------------------------|--|--|
| 20.40 | 7) Økonomi | Regnskab gennemgået | |
| 21.00 | 8) Generalforsamling | <p>Indbydelse tilrettes – Leoni</p> <p>Karsten udsender indbydelse 1. marts</p> <p>Beretninger sendes til Leoni - 10. marts deadline Karsten sender en tidligere version til Leoni (i forhold til opsætning mm.)</p> <p>Hver afdeling fremlægger selv på aftenen.</p> <p>Morten søger for gaver + drikkevarer</p> | |
| 21.15 | 9) Åben hal | <p>Fredag d. 24/2 18.00-20.00 denne gang inviterer vi 0. – 4. kl.</p> <p>Opslag deles på Facebook</p> <p>Anna, Jens, Klavs, Leoni deltager</p> | |
| 21.30 | 10) Evt. | <p>Gymnastikopvisning praktisk: Vi regner med at kunne opstille allerede om fredagen, Tine siger til hvis der er brug for hjælp. Kirsten sørger for åbning af billetsalg på hjemmesiden.</p> <p>MitID erhverv er oprettet – der gives tilladelse til flere brugere, så der er flere med adgang.</p> <p>Aabenraa Ringridning, søger hjælp til ringridderfrokost. Er drøftet, måske en mulighed for et fodboldhold.</p> <p>Fitnesslokaler: muligt at låne på Sundevedefterskole, de skal kontaktes direkte.</p> <p>Salg af lodsedler (Sønderborg ringridning) til byfesten, drøftet og godkendt.</p> | |

| | |
|-----------------------------|--|
| Næste møde: | 22.03.23 – GENERALFORSAMLING., 27.03.23, 26.04.23, 15.05.23, 19.06.23 |
| Punkter til kommende møder: | Børneattester, besigtigelse af parkeringsplads, evaluering generalforsamling, bestilling af flag/faner/banner |